
شهرىمحیط زیست 

رفع مشکل هاى پایتخت نیازمند همکارى دولت استبودجه کافى براى احیاى تالاب ها و دریاچه ها وجود ندارد

یک بیمارستان دیگر؛ رینگ تازه رویارویى!
غائله  تازه یک بیمارستان در اصفهان دردسرساز شد

«الو، نسل فردا! شما را به خدا بیایید ببینید 
در بیمارستان مدرس چه خبراست! دوباره 
دونفر از بیماران را به شدت کتک زده اند و 
مجروح کرده اند. مگر این بیماران انسان 
نیستند که این طور اذیت و آزارمى شوند؟ 
چراکســى به داد این بیمــاران مظلوم 
نمى رســد؟» با اتمام تماس، تحقیقات 
شروع شد. بالاخره با دکتر خلیل امیرزاده، 
ریاست سابق این بیمارستان، کسى که 
در زمــان وى ضربوشــتم رخ داده بود؛ 
همچنین دکترنجیمــى، روابط عمومى 
دانشگاه علوم پزشکى اصفهان و خانواده 
یکى از بیمــاران مذکور تماس حضورى 
و تلفنى انجام و شرح ماوقع ضبط و ثبت 
شــد. نکته قابل تأمل این که سرپرست 
سابق بیمارســتان، نه تنها مورد گزارش 
شــده را رد نکرد، بلکه صحبت هاى قابل 
تاملى درخصوص اتفاق هاى ناخوشایند 
دیگرِ مرتبط با این مرکز درمانى داشــت 
که در ادامه مى خوانید. (گفتنى است تمام 
اسناد و مدارك نزد امور حقوقى روزنامه 

نسل فردا محفوظ است).
ضرب وشتم مذکور، در حد 

جرم بود
 خلیل امیــرزاده، سرپرســت ســابق 
بیمارستان روان پزشــکى مدرس گفت: 
این خبر را تأیید مى کنم. ماجرا از این قرار 
است که مورخ 13 خردادماه سال جارى 
در اول شیفت شب (8 ونیم عصر) دونفر 
ازبیماران (مرد جوان زیر 35 سال بسترى 
در اورژانس) که یک ساعت قبل حال شان 
خراب بوده و توسط پرسنل پرستارى آرام 
شده بودند و مشکل شــان هم رفع شده 
بود، توسط پنج نفر از نگهبانان انتظامات 
به بیرون از محوطه بخش یعنى جایى که 
دوربین نبوده است، به شدت مورد ضرب 
و شتم و کتک کارى قرار مى گیرند. تاکید 
مى شوداین نگهبان ها بدون مجوزپرستار 

و پزشک، یک ساعت بعد از آن که بیماران 
هیچ مشکلى نداشتند به سراغ شان رفتند 
و چنین تخلف و جرم آشــکارى را انجام 

دادند.
هرچنــد نگهبانان مــوارد را مخفى نگه 
داشته اند، اما در شــیفت روز بعد تخلف 
انجام شــده به ما گزارش شد و بالافاصله 

اقدامات لازم را انجام دادیم.
بیماران توســط بنده معاینه شــدند و 
جراحات و آسیب هاى نسبتاً شدیدى به 
آن ها وارد شــده بود که بلافاصله جهت 
درمان به بیمارستان جنرال اعزام و تحت 
مداوا قرار گرفتند. اما ماجــرا را همراه با 
مســتندات تماماً به مقامات ذى صلاح 
دانشــگاه علوم پزشــکى اصفهان اعلام 
کردیم. (قبلاً گفتــه بودند ایــن موارد 
را مســتقیماً بــه خودمــان بگویید تا 

برخوردکنیم).
ضرب و شتم مذکور در حد جرم بود؛ لذا 
والدین بیماران متقاضى پیگیرى از طریق 
دادســرا بودند. با این حال بنا به دستور 

دانشگاه، مراتب را کتباً با اسنادمربوطه به 
خودشان ارجاع دادیم. متاسفانه تا زمانى 
که بنده آن جا مسئولیت داشتم، جوابى از 
سمت دانشــگاه حاصل نشد و کسى هم 

قضیه را پیگیرى نکرد.
با این حــال از هردو بیمار که به شــدت 
وحشــت زده بودند، دلجویــى کردیم. با 
خانواده هاى آنان هم صحبت شد و قول 
دادیم پیگیرى کنیم.  مســتندهایى هم 
در این زمینه تهیه شــده و آماده ارائه به 

مقامات قضائى است.
به هرحال این ها بیمــاران اعصاب و روان 
هســتند و گاها به دلیل مشکلات شان 
پرخاش گرمى شوند؛ لیکن نگهبانان حق 
نداشــتند آنان به صورت دسته جمعى از 
بخش بیرون ببرند و مورد ضرب و شــتم 
قرار دهند. نگهبان یا هــر فرد دیگر حق 
ندارد بدون نظر پزشک یا پرستار بیمار را 
مهار فیزیکى کند؛ چه رسد به کتک کارى.
البته نگهبانان خاطى مدعى بودند بیماران 
ناآرام بوده اند؛ درحالى که طبق تحقیقات 

انجام شده مشخص شد در آن زمان و پس 
از دریافت دارو، هیچ مشکلى نداشته اند. 
این یک تخلف آشــکار است که صورت 
گرفته. این بیماران به صــورت امانت به 
دست ما سپرده مى شــوند و باید با افراد 
متخلف برخورد شود؛ نه این که به دلیل 
اطاله و عدم رسیدگى شاهد پرونده هاى 

سنگین تر باشیم.
هنگام فیکس کردن، بیماران   

مقاومت کرده اند و ...
دکتــر نجیمــى، مدیرروابــط 
عمومى دانشــگاه علوم پزشکى اصفهان: 
این بیماران به دلیل اختلالات روانى باید 
داروهاى تزریقى هم دریافت کنند. گاهى 
مجبور هستند که این بیماران را به تخت، 
فیکس کنند. حین فیکس کردن، بیماران 
مقاومت مى کننــد و درگیرى مختصرى 
رخ مى دهــد. ابتدا از ســوى بیماران به 
بادیگاردها حمله مى شــود که از سوى 
بیمارستان با افراد خاطى که از خشونت 

استفاده کرده اند، هم برخورد شده است.

شــرایط این بیماران به گونه اى است که 
گاها خود بیماران هم با پرسنل دست به 
یقه مى شوند. از خانواده بیمار عذرخواهى 
کردیم و صحبت شد که این موضوع جزو 
روند درمان اســت و خود بیمار هم براى 
دریافت تزریق دارو به شدت مقاومت کرده 
است. لذا در مکانى که عملیات تزریق دارو 
و فیکس کردن انجام شده، بین بادیگاردها 
با بیمــاران درگیرى ایجاد شــده و اصلاً 
این گونه نبوده که بیمــاران را به خارج از 
بخش برده باشند و دور از دوربین ضرب 
و شــتمى صورت گرفته باشد. از آنجا که 
درگیرى از سمت بیماران شروع شده  بود، 

بادیگاردها نیز پاسخ شان را داده  بودند.
هیچ کســى تا الان به داد ما   

نرسیده است
مادر یکى از دوبیمارمورد ضرب و شــتم 
قرارگرفته گفت: پسرم را از بخش اورژانس 
به جایى که دوربین نبوده بردند و به شدت 
کتک زدند. دنده ها و زانوهایش آســیب 
دیده و پزشــکى قانونى هم تأیید کرده 

است؛ برگه هایش را  نیز داریم.
بچه من مریض بوده و دست این ها امانت 
سپرده شــد. آن قدر حالش بد بود که در 

اورژانس بسترى شد.
پسرمن را از بخش بیرون بردند، ساکتش 
کردند و بعــد به بخش آوردند. ســپس 
با همــان بدن زخمى و کتــک خورده تا 
صبح دست و پایش را به تخت بستند؛ در 
حالى که زیراندازش پلاستیک بود. پسرم 
مى گفت: تا صبح فریاد زدم بدنم مى سوزد 

اما هیچ کسى به دادم نرسید.
پســرم فرداى آن روز با التماس، گوشى 
یکــى از عیادت کننــدگان را گرفت و به 
من زنگ زد و ماجــراى کتک خوردنش 
را از پنــج نفر نگهبان تعریــف کرد. الان 
هم به دادگســترى شــکایت کرده ایم و 
تا این لحظه جز شــما، هیچ کســى نه از 
بیمارستان و نه از دانشــگاه با ما تماس 

نگرفتند و دلجویى نکردند!

خانه ملت: رئیس فراکســیون احیا و حفاظت از 
دریاچه ها و تالاب هاى مجلس گفت: تســهیلات 
50 میلیارد تومانى در بالادست دریاچه ها و تالاب ها 
به عنــوان طرحى در قالب حمایت از کشــت هاى 

کم مصرف تصویب شد.
 سیدهادى بهادرى، با اشاره به عملکرد فراکسیون 
احیا و حفاظت از دریاچه هــا و تالاب ها گفت: این 
فراکسیون نزدیک یک سال اســت که ایجاد شده 
و در این مدت چند جلســه با مســئولان مرتبط 
داشــته و مســیر و خط مشــى حرکت را تعیین 
کردیم؛ یکى از دســتاوردهاى فراکسیون این بود 
که نامه هایــى را با 150امضــا درخصوص احیاى 
دریاچه ها به مسئولان ازجمله مقام معظم رهبرى، 

رئیس جمهور و معاون اول رئیس جمهور نوشتیم. 
عضو کمیسیون عمران مجلس، با اشاره به این که 
بودجه کافى بــراى احیاى تالاب هــا و دریاچه ها 
وجود ندارد، اظهار داشت: تشکیل این فراکسیون 
نشان داد، به ایجاد آن نیاز بود یعنى تلاش ها نشان 
داد که ظرفیت این فراکســیون بســیار بالاست و 
براى ســال اول خوب بود؛ اما مشکلاتى مثل بحث 
ســیل به وجود آمد که بودجه هاى ماده 12کشور 
را بلعیــد؛ از آن طرف عدم فروش نفت باعث شــد 
بودجه هاى صندوق توسعه ملى تحت الشعاع قرار 
گیرد و همین موارد موجب شد از نظر تأمین مالى 
منابع براى احیاى تالاب ها و دریاچه ها به مشــکل 

بخوریم.

شهر خبر: عضو کمیسیون عمران مجلس، بهبود 
وضعیت حمل و نقل و رفع مشکلات حوزه شهرى 
پایتخت را در گرو همکارى دولــت براى پرداخت 

یارانه هاى لازم براى این بخش دانست. 
مجید کیانپور، در انتقاد نسبت به نحوه اجراى طرح 
ترافیک جدید تهران، گفت: به نظر مى رسد اولویت 
شــهردارى در اجراى این طرح بــه جاى کاهش 
آلودگى هــوا، درآمدزایى بوده اســت؛ درحالى که 
شما به عنوان یک شــهروند عادى وقتى به معابر 
شهر تهران توجه کنید به این نتیجه خواهید رسید 
که تعمیر و مرمت آن ها باید در اولویت دستور کار 
شهردارى قرار گیرد. نماینده مردم دورود و ازنا در 
مجلس شوراى اسلامى، ادامه داد: علائم ترافیکى 

و خط کشى خیابان هاى شهر، وضع بسیار نابسامانى 
دارد؛ اما ما همه این موارد را رها کرده ایم و تنها این 
دغدغه را داریم که چطور طــرح زوج و فرد را اجرا 
کنیم. وى تصریح کرد: اگر مى خواهیم هزینه زندگى 
مردم را کاهش دهیم و کیفیت تردد در سطح شهر 
را ارتقا بخشــیم، با اجراى این طرح نمى توانیم به 
نتیجه برسیم؛ آن هم در شــرایطى که افراد ساکن 
در  محدوده زوج و فرد با مشــکلات جدى مواجه 
مى شوند. عضو کمیسیون عمران مجلس، افزود: در 
گذشته طرح زوج و فرد تنها در روزهایى که آلودگى 
هوا و پدیده وارونگى هوا وجود داشت، اجرا مى شد؛ 
اما به مرور زمان اجراى آن تبدیل به رویه  شد تا به 

دنبال آن، تردد خودرو کمتر شود.   

رئیس پلیس پیشگیرى تهران خبر داد: 

آخرین وضعیت نصب دوربین 
روى لباس ماموران پلیس

ایسنا: رئیس پلیس پیشگیرى تهران بزرگ، از 
پیگیرى براى نصب دوربین روى لباس مأموران 

تیم هاى گشتى پلیس خبر داد. 
ســردار کیوان ظهیرى اظهارکــرد: تلاش ما 
این است که تمام گشتى ها به دوربین تجهیز 
شوند و پیگیر هســتیم این امر زودتر محقق 
شود. وى ادامه داد: در حال پیگیرى هستیم تا 
زیرساخت ها را فراهم کنیم که به محض تأمین 
و فراهم شــدن زیرســاخت ها نصب دوربین 
روى لباس مأموران گشــتى پلیس را اجرایى 
خواهیم کرد. ظهیرى، درباره اینکه چه زمانى 
این امر محقق خواهد شد گفت: فراهم شدن 
زیرساخت ها به عوامل مختلفى بستگى دارد؛ 
به همین دلیل نمى توان زمان دقیقى را اعلام 
کرد، اما تمام تلاش مان را خواهیم کرد که این 
اتفاق رخ دهد و احتمالاً تا پایان امسال بتوانیم 

حداقل بخشى از آن را اجرایى کنیم.

معاون سازمان بهزیستى:

 استخدام 3درصدى معلولان 
قطعى است

شهر خبر: معاون امــور توان بخشى سازمان 
بهزیســتى کشــور، با بیان این که اختصاص 
سهمیه 3درصدى براى اســتخدام معلولان 
قطعى است، گفت: این سهمیه به هیچ عنوان 
با اســتخدام افراد غیرمعلول پر نمى شــود.
 محمد نفریه، با بیان اینکه از 15دستگاهى که 
سال گذشته داراى سهمیه استخدامى معلولان 
بودند با پیگیرى سازمان بهزیستى و هماهنگى 
سازمان امور استخدامى کشور، 3درصد سهمیه 
استخدامى معلولان محقق شده است، افزود: در 
همه این دستگاه ها در صورتى که معلولى حایز 
شــرایط لازم براى تصدى شغل مذکور باشد، 
استخدام شــده یا در غیر این صورت، سهمیه 
مذکور بــراى دور بعدى آزمون اســتخدامى 

حفظ مى شود.
 وى با بیان اینکه معلــولان نباید درخصوص 
از بین رفتن سهمیه اســتخدامى  خود نگران 
باشــند، افزود: امســال نیز وزارت فرهنگ و 
ارشــاد، وزارت تعاون، کار و رفــاه اجتماعى، 
سازمان محیط زیست، بانک ملى و آتش نشانى 
تهران اعــلام آمادگى کردند تــا با هماهنگى 
سازمان بهزیستى سه درصد سهمیه معلولان 

را استخدام کنند.

مدیرکل دفتر فنى و حرفه اى کشور: 

شمار رشته هاى «ایران مهارت» 
به 500 رسید

مدیرکل دفتــر فنى وحرفــه اى و کارودانش 
وزارت آموزش و پرورش، از افزایش رشته هاى 
مهارتى طرح «ایران مهارت» از 237 به 500 

رشته خبر داد.
 مصطفى آذرکیش افــزود: ایــن دوره براى 
دوره اول متوسطه 60ســاعت درنظر گرفته 
شده اســت. بناســت هر دانش آموز طى سه 
سال در دوره متوسطه اول سه سال، آموزش 
60ســاعت مهارت فنى وحرفه اى ببیند. وى 
درباره اختیارى یا اجبارى بودن حضور در طرح 
«ایران مهارت» گفــت: در حال پیگیرى براى 
توسعه این طرح هستیم؛ اما فعلاً اختیارى است 
و 20درصد دانش آموزان دوره متوسطه اول را 
تحت پوشش قرار داده است. طرح ایران مهارت، 
از برنامه هاى مهم اوقات فراغت تابستان است.

عضو هیئت مدیره متخصصان غدد:

شیوع بیمارى دیابت
 35درصد افزایش یافته است

ایرنا: عضو هیئت مدیــره انجمن متخصصان 
غدد ایران گفت: میزان شیوع بیمارى دیابت 
طى دهه اخیر در ایران 35درصد افزایش یافته 
اســت. ازجمله مهم ترین دلایل این افزایش؛ 
رواج ســبک غلط زندگى در بین مردم است. 
علیرضا استقامتى، در حاشیه مراسم رونمایى از 
داروى جدید دیابت در هتل استقلال در جمع 
خبرنگاران افزود: ابتلاى مردم به دیابت نوع 2 
در کشور رو به افزایش است؛ به طورى که حدود 
پنج میلیون نفر به این بیمارى مبتلا هستند. 
استاد دانشــگاه علوم پزشــکى تهران اظهار 
داشت: براساس مطالعات انجام شده 10درصد 
کل هزینه هاى بهداشت و درمان کشور صرف 

بیمارى دیابت مى شود.
 وى با اشــاره به این که دیابت نوع یک، جنبه 
ارثى دارد، تصریح کرد: علت افزایش دیابت نوع 
2 در میان ایرانیان به دلیل شیوه غلط زندگى 
و تغذیه نامناسب اســت. استقامتى ادامه داد: 
صدور دستورالعمل هاى متعدد براى کنترل و 
پیشگیرى از ابتلا به دیابت نوع 2 کافى نیست؛ 
بلکه مسئولان بهداشــت و درمان کشور باید 
نسبت به آگاه سازى و توانمندسازى افراد جامعه 
و برخوردارى از شیوه درست زندگى سالم اقدام 
کنند. استقامتى اضافه کرد: تغذیه مناسب باید 
از دوران جنینى آغاز شود و به سلامت تغذیه 
مادر باردار اهمیــت داد؛ در دوران کودکى و 
نوجوانى نیــز باید افراد را از عــادت کردن به 

خوردن غذاهاى چرب و شیرین پرهیز داد. 

اخبار روز 
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در تحسین یک اقدام خوب: 

از «سربازها» تا «سربارها»!

احسان محمدى / عصرایران
یاد آن روزها افتادم که خبرگزارى ها نوشتند: 
«کچل کردن از سربازى حذف شد.» یاد روزى 
که رسیدیم به پادگان شهید چمران و آن ها که 
موهاى خود را کوتاه نکرده بودند، فرستادند 
پیرایشگاه. تیرماه ســال 82 رفتم آرایشگاه؛ 
ریش و موى ســرم بلند بود. چنــد ماهى از 
فارغ التحصیلى دانشگاه مى گذشت. گفتم: آقا! 
ریش هام رو از ته بزن. زد. گفتم: موهاى سرم 
رو هم از ته بزن! سرش را آورد جلو و با تعجب 
گفت: حالت خاصه؟(حالت خوبه؟). فردایش 
ایستاده بودم جلوى مرکز اعزام در ایلام. ساك 
به دست و کله تراشیده که اعزام شوم به خدمت 
سربازى. اکثر کسانى که از کنار ما با ماشین 
رد مى شدند، محبتى مى کردند؛ بى آنکه نیت 
بدى داشته باشــند. مثلا مزه اى مى پراندند: 
آش خورا! چشم به هم بزنى چشمات در اومده! 
کچلا خدمت خوش بگذره! از جلو نظام! و فکر 
نمى کردند ما هم زمانى براى خودمان «کسى 
بودیم، کارى داشتیم، پاییز و بهارى داشتیم، 
تو سرا ما ســرى داشتیم، عشــقى و دلبرى 
داشتیم» و دانشگاهى را به هم مى ریختیم.از 
ایلام سوار اتوبوس شدیم به مقصد کرج. سرها 
در گریبان. شب، سکوت، جاده پیچ در پیچ و 
دل هاى گرفته. راننده ترانه اى گذاشته بود: من 

و گنجشکاى خونه، دیدنت عادتمونه...
امروز که خبرگزارى ها نوشتند: «کچل کردن 
از سربازى حذف شد»، یاد آن روزها افتادم. یاد 
روزى که رسیدیم پادگان شهید چمران و آن ها 
که موهایشان را کوتاه نکرده بودند را فرستادند 
پیرایشــگاه. فکر مى کردند چون لیسانس یا 
فوق لیسانس و دکترا هســتند، موهایشان را 
نمى زنند؛ اما «نظام» قانــون خودش را دارد. 

«چشم» بسیار دارد، «چرا» نه!
 از «سربازها» تا «سربارها»!

امروز رئیس اداره منابع انســانى سرباز ستاد 
کل نیروهاى مســلح اعلام کرد: «بر اســاس 
تصمیم اتخاذ شده دیگر سربازان، اجبارى براى 
کچل کردن ندارند. از این پس اندازه موى سر 
کارکنان وظیفه براى دیپلم و پایین تر در مراکز 
آموزش شماره 10و سرباز و سرجوخه در حین 
خدمت 10 تا 16همچنین فوق دیپلم و بالاتر 
در مراکز آموزش 16و افسر و درجه دار در حین 
خدمت 16 تا 20خواهــد بود.»این خبر براى 
آن ها که مى خواهند بروند خدمت سربازى، 
«کارت پایان خدمت» نمى شود؛ اما تصمیم 
خوبى است. در این کله تراشیدن نوعى تحقیر 
بود. چیزى مثل کُشتن گربه دم حجله. این که 
جوان یاد بگیرد این جا باید مثل بقیه باشد، از 
مو، مدل، ژل و اســپرى حالت دهنده خبرى 

نیست. باید به قاعده کلى تن بدهد.
البته کوتاه کردن مو در دوران آموزشى، دلیل 
پزشکى هم دارد. سربازها عمدتاً در حال انجام 
فعالیت هاى فیزیکى مثــل رژه رفتن، تمرین 
نظامى و ورزش هستند و بدن عرق مى کند، 
در پادگان ها هم به انــدازه کافى حمام براى 
صدها سرباز نیست و امکان شیوع بیمارى هاى 
پوستى همیشه متصور است. امکان نظافت و 
شست وشوى بسیارى از تجهیزات مثل پتو، 
تشــک، بالش و حتى تخت هاى آسایشگاه ها 
وجود ندارد و... . این قــدم را باید به فال نیک 
گرفت و در راستاى «تکریم» واقعى شخصیت 
سربازها به حساب آورد. برخورد عموم مردم با 
سربازها، یا از سر ترحم است یا تحقیر. وقتى 
سوار تاکسى مى شوى با آن لباس هاى برزنتى 
عرق کرده، خودشان را جمع مى کنند. توى 
مترو جورى نگاهت مى کنند که انگار؛ بمیرم 
برات که از مادر و عزیزت دور افتادى و...!آن ها 
بیش از هر چیزى احترام مى خواهند. سربازان 
وطن، همان طورکه از اسم شان برمى آید، براى 
«وطن»، «ســر» مى بازند و حتى در روزهاى 
دور از جنگ هم از مرزها دفــاع کرده و هر از 
چند گاهى جان فدا مى کنند. آن ها شایسته 
هر احترامى هســتند. به «ســرباز»هاى این 
آب و خاك هزاران بار بیش از «ســربار»هاى 
وطن احترام بگذاریم. براى آنان سلامتى آرزو 
مى کنیم و امیدوار باشــیم «مردتر» از پیش 

برمى گردند به خانه.

یادداشت

پرداخت مرحله دوم وام ازدواج به فرزندان بازنشسته ها «محمدعلى نجفى» امروز به صورت علنى محاکمه مى شود
تسنیم : نخستین جلسه محاکمه محمدعلى نجفى، شهردار سابق تهران به اتهام قتل  میترا استاد  همسر دومش، به صورت علنى در 
شعبه نهم دادگاه کیفرى یک استان تهران به ریاست قاضى کشکولى برگزار مى شود.یکى از انتقاداتى که به قوه  قضائیه از سوى برخى 
افراد از جمله وکلاى نجفى در ارتباط با این پرونده مطرح مى شد این بود که دستگاه قضا تحقیقات لازم را انجام نداده و فقط سعى کرده 
با سرعت کیفرخواست را صادر و به دادگاه ارسال کند.اسماعیلى، در چهارمین نشست خبرى خود به عنوان سخنگوى قوه قضائیه به این 
انتقاد پاسخ داد و گفت: «سرعت عمل در دستگاه قضائى خاص همه مردم است به ویژه در پرونده هایى که بازتاب اجتماعى داشته است. 
هر پرونده اى که احساسات و عواطف عمومى را جریحه دار کند، صراحتاً اعلام مى کنیم به این قبیل پرونده ها توأم با دقت و رعایت همه 

موازین قانونى با سرعت و ویژه رسیدگى مى کنیم و پرونده قتل میترا استاد در زمره این پرونده هاست. »

فارس : مدیرعامل صندوق بازنشستگى از پرداخت مرحله دوم وام 20 میلیون تومانى ازدواج به فرزندان بازنشستگان کشورى تا شهریور امسال 
خبر داد.سید میعاد صالحى اظهار کرد: این وام 20 میلیون تومانى همانند وام مرحله قبل با سود 8 درصد بوده و این بار به 1500 نفر از بازنشستگان 
کشورى که عقدنامه  فرزند آن ها در سال 1397 یا سه ماهه اول 98 به ثبت رسیده است، اعطا خواهد شد.صالحى تصریح کرد: بازنشستگان مى توانند 
از روز یک شنبه، همزمان با میلاد با سعادت امام رضا علیه السلام، در سایت صندوق ثبت نام کنند.مدیرعامل صندوق بازنشستگى ادامه داد: اولویت 
دریافت این وام که از محل صرفه جویى در هزینه هاى جارى صندوق تأمین شده است، با بازنشستگانى است که کمترین میزان دریافتى حقوق را 
دارند.برهمین اساس در مرحله اول ثبت نام، قریب به 30 هزار نفر از بازنشستگانى که فرزندانشان در سال 97 عقد کرده بودند، در سامانه مورد نظر 

ثبت نام کردند؛ افرادى که قبلا ثبت نام کرده اند، نیاز به ثبت نام مجدد ندارند.

عکس خبر اینفوگرافى

نماز عبادى  سیاســى جمعه این هفته تهــران به امامت حجت الاســلام 
والمســلمین «کاظم صدیقــى» در مصلــى امــام خمینــى (ره) تهران 

برگزار شد. 
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